



馬來西亞佛教總會

PERSATUAN BUDDHIST MALAYSIA  
MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION

182, Bumah Road, 10050 Penang Tel: 04-2262690 (hunting) Fax: 04-2263024  
E-mail: mba.hq@mbahq.my / mba.hq@malaysianbuddhistassociation.org  
Website: www.malaysianbuddhistassociation.org

## 檳州非穆斯林宗教場所 標準作業程序

- (一) 場所只允許場地原有容納人數的三分之一人，人與人之間並保持社交距離 1 公尺。
- (二) 膜拜地點的地上必須清楚標示 1 公尺距離。
- (三) 70 歲以上身體健康的信徒可以出席；12 歲以下兒童禁止出席。
- (四) 嚴禁身體有症狀者出席。如：感冒、發燒、體溫超過 37.5 度、咳嗽、呼吸困難等。
- (五) 高風險群不鼓勵出席。如：糖尿病、高血壓、高膽固醇、癌症等病患者。
- (六) 敬請大眾人士合作，必須接受量體溫、運用所準備的洗手液消毒站的運作，並且佩戴口罩。
- (七) 所有進出場所的人必須記錄個人資料。（建議下載 PGCare APP。目的是為了確保有患病風險者，接到通知，前往檢查。）
- (八) 依然禁止聚餐，大型聚會及宗教遊行。
- (九) 場所管理階層或理事成員，必須確保信徒遵循標準作業程序。



馬來西亞佛教總會秘書處  
2020 年 6 月 17 日



馬來西亞佛教總會

**PERSATUAN BUDDHIST MALAYSIA**  
**MALAYSIAN BUDDHIST ASSOCIATION**

182, Bumah Road, 10050 Penang Tel: 04-2262690 (hunting) Fax: 04-2263024  
E-mail: [mba.hq@mbahq.my](mailto:mba.hq@mbahq.my) / [mba.hq@malaysianbuddhistassociation.org](mailto:mba.hq@malaysianbuddhistassociation.org)  
Website: [www.malaysianbuddhistassociation.org](http://www.malaysianbuddhistassociation.org)

## **Standard Operating Procedure for Non-Muslim Houses of Worship in Penang**

1. Only one-third of the original capacity is allowed in each house of worship at any one time and maintain social distancing.
2. The distance of 1-meter marking is clearly marked in each house of worship.
3. Children under 12 years old are not allowed but worshippers who are above 70 years old and healthy are allowed.
4. Those with symptoms (eg: flu, body temperature exceeding 37.5°C, coughing, difficulty in breathing) are strictly prohibited from attending.
5. High-risk groups (patients with diabetes, hypertension, high cholesterol, cancer, etc.) are discouraged from visiting the house of worship.
6. Measure body temperature, wash hands frequently and wear masks. We also seek your cooperation to prepare hand sanitiser stations throughout your premise.
7. Personal data of each attendee must be recorded. It is recommended to download and use PGCare APP (to ease contact tracing and notify any affected parties).
8. Religious processions, dinners and large gatherings are still prohibited.
9. The respective managements or committees must ensure to the best of their ability, that all attendees adhere to the SOPs strictly.

Secretariat of Malaysian Buddhist Association  
17<sup>th</sup> June 2020